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Deltagere  André Tvedt, Anne Thrysøe, Dorthe Bjarnø Sivsgaard, Jannie Foss 

Hansen, Lisbeth Bogh Sønderby, Malene Kongpetsak Pedersen, Pia 

Buchhave Søgaard, Gitte Storm Henriksen, Kenni Schouw, Emil Ejerskov, 

Frida van Deurs (Peter Faarup, Birgit Villebro),  

Suppleanter: Karen Ejerskov, Maria Nielsen, Stine Wessel, Susanne 

Petersen 

Medarbejdersuppleanter: 1) Anne Nordstrøm 2) Per Sloth Møller  
 

Fraværende  Dorthe og Frida. Stine deltog som suppleant. 

Mødeleder  
Jannie 

Oprydning 
Dorthe, Jannie 

  

  
  Emne  Drøftelse / Beslutning  
1  Kl. 16.30 

10.kl forsøgsansøgning 
Mål: orientering og drøftelse 

Beskrivelse: afdelingsleder Signe Broe 
fremlægger forslag og tanker bag udvikling af 
tilbud om delvis virtuel 10.klasse for elever, der 

kan have gavn af dette.  
Hvilke fordele /ulemper/opmærksomhedspunkter 

ser bestyrelsen.  
Forberedelse: læs bilag 
 

   
 Signe Broe præsenterede tankerne 

bag en virtuel 10. klasse. 

Det præsenterede oplæg skal 

drøftes med personalet på 10. og 

efterfølgende uddybes yderligere. 

Skolebestyrelsen godkendte 

oplægget og giver grønt lys til det 

videre arbejde med at formulere en 

forsøgsansøgning til UVM. 

Skolebestyrelsen orienteres løbende 

i processen. 

 

2  Kl. 17.00 
Rundvisning på skolen  
Mål: at øge bestyrelsens kendskab til skolens 

fysiske rammer 

  

3 Kl. 17.30 
Fotografering 

 

4  Kl. 17.45  

SPISEPAUSE 
  

5  Kl. 17.55 
Opfølgning dialogmøde 

Mål: orientering v/Jannie og Malene (+Birgit) 
samt drøftelse 
Beskrivelse: alle bilag fra mødet er sendt ud til 

orientering, men I skal ikke føle jer forpligtet på 

Bestyrelsens deltagere i 
dialogmødet fortalte kort om 

indholdet i mødet. 
Særligt fokus på skolernes 
erfaringer med undervisningen i 

Coronanedlukningen. 
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at læse hele budgetmaterialet.  

Derimod finder vi det vigtigt, at alle læser 
folderen vedr. forårets kommunale 
coronaerfaringer. Se bilag 

Bred enighed om at de rgjort en 

række gode erfaringer som kan 
inddrages i undervisningen, om 
end rammerne i folkeskoleloven 

tillige på visse områder spænder 
ben for fx brug af muligheden 

for at eleverne kan arbejde 
hjemme som en del af den 
daglige undervisning. 

 
Ønske fra deltagerne i 

dialogmødet om udsendelse af 
materiale i god tid inden mødet, 
samt dialog frem for monolog. 

 

6  Kl. 18.15 
Opfølgning samrådsmøde med politikerne 

den 18/8 
Mål: drøftelse 

 Drøftet under foregående 
punkt. 

7 

Kl. 18.25 

Opfølgning forældremøder 

Mål: orientering/drøftelse 

Skolebestyrelsens medlemmer 

har på skift deltaget i 
forældremøder og orienteret om 
bestyrelsens arbejde. 

Positive tilbagemeldinger fra 
møderne omkring form og 

indhold bla. I lyset af Corona. 
 

7 Kl. 18.35 

Næste møde den 3/11 
a) Punkter 

 

Drøftelse af skolens 

værdiregelsæt som afsæt for det 
videre arbejde i 
skolebestyrelsen. 

Som forberedelse til kommende 
møde gennemlæses en række af 

skolens principper, med henblik 
på en drøftelse af hvilke 
principper der bør evalueres. 

 
 

8  Kl. 18.40 

Meddelelser / Orientering  
Formand:  
Skoleledelse:  

Øvrige 
forældrerepræsentanter:  

Medarbejdere:  
Elever:  

 

 

Ledelse:  
Elevtal og økonomi: Vi havde 
653 elever 5/9, hvilket samlet 

set er tæt på det antal, vi har 
lagt budget efter. 

Der er – i lighed med tidligere 
år- et vist elevflow ml. 10. kl og 
10.kl. på efterskoler. 

 
Coronasituation: vi har jf. 
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meldinger fra nationalt og 

kommunalt hold aflyst alle 
sociale arrangementer ind til 
6/10. Vi følger konstant 

udviklingen og tillemper løbende 
instruks til elever og personale. 

 
Vikarsituation:vi har suppleret 
vores vikarkorps, idet vi oplever 

en del ekstra fravær pga covid-
19-testning.  

 
7. årgang start: der er afviklet 
vellykkede introforløb inkl. 

ekskursion og overnatning på 
skolen. Der arbejdes fortsat med 

udvikling af det gode og trygge 
læringsmiljø. 
 

10. årgang start: der er afviklet 
2 vellykkede introdage og 3-

dages lejrskole på hver 
studieretning. Turen gik til 
København og var planlagt med 

forskelligt indhold men fælles 
overnatningssted. 

 
Fælles skoleudviklingsforløb om 

vurdering for læring er indledt 
4/8 og fortsætter hele året med 
vekselvirkning mellem fælles 

oplæg, inspiration og 
videndeling og konkret 

afprøvning i faggrupper på 
årgangene. Desuden indgår alle i 
læringsmakkerpar med 

observation og sparring.  

9 Evt.   

  
  
  

Punkter til kommende møder:  
SKOLEBESTYRELSE 

Tirsdag 3/11  

16.30-19 10.kl. 

Introduktion til 10.kl. tilbuddet 

Princip: skole-hjemsamarbejde 

Andre principper? 

Dialogmøde deltagelse 18/11 

Budgetkøreplan+deltagere til økonomiudvalg 
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Onsdag 18/11  

17-19(Rantzausminde 

Skole) 

*(dialogmøde) 

Deltagere: 

Onsdag den 16/12  

16.30-19 (20) 

*spisning 19-20 

Data/resultater 

Overordnede budgetønsker  

Torsdag 21/1 

16-20 

*Fælles udviklingsmøde 

med personale og elevråd 

Udviklingsplan 

Tirsdag 2/2  

16.30-19  

forbered årsmøde 25/3 

Timefordelingsplan 

 

?/? 15-16 

*(økonomiudvalgsmøde)  

 

?/2 

*dialogmøde  

 

Torsdag 4/3 

17-19.30 

Budgetbehandling 

Årsberetning 

Torsdag 25/3 

16-18 

*årsmøde 

v/Nymarkfestival 

 

Tirsdag 13/4 

16.30-19  

Skoleårets planlægning 

Timebudget 

*? 17-19 

dialogmøde 

 

Onsdag den 2/6 

16.30-19 (20) 

*spisning 19-20 

Skoleårets planlægning 

Fordeling på klasser næste skoleår 
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